
Protokoll styrelsemo te SBK 

Plats: Stockholmsavdelningen 

Tidpunkt: 2015-11-05 kl. 18:30 

Protokoll nr: 11 

Närvarande: Ann Carlson, Lennart Larsson, Lars Magnusson, Jill Mellström, Anita 
Weinius, och Hanna Westerberg. 

Anmält förhinder: Inga Dann, Anne-Christine Stareborn och Ragnar Bergståhl. 

1. Mötets öppnande  

Ordförande Lennart Larsson öppnade mötet.  

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar 

4. Föregående protokoll och bevakningslista 

Justerat men ej påskrivet 

5. Ekonomi 

Ekonomin fortsatt god. 

6. Rapporter sektorer 

 

6.1. Agility 

Sektoransvarig: Ingen ansvarig.    

Kontaktperson: Vakant 

Inget att rapportera. 

 

6.2. HUS 

Sektoransvarig: Tillförordnad, Lotti Gerdlind 

Kontaktperson: Jill Mellberg, Österåkers BK 

Ingen nytt att rapportera 

 



6.3. PR/INFO 

Sektoransvarig: Anne-Christin Stareborn 

Hemsidan uppdateras löpande.  

 

6.4. Rallylydnad 

Sektoransvarig: Lotti Gerdlind 

Kontaktperson: Jill Mellberg, Österåkers BK 

Ingen nytt att rapportera. 

 

6.5. RUS 

Sektoransvarig: C-G Hultin 

Kontaktperson: Lars Magnuson, Nacka BK 

Sektorsansvarig C-G Hultin och Maria Enryd skall närvara vid RAS/RUS konferensen den 7-8 

november. 

 

6.6. Patrullhund 

Sektoransvarig: Kikki Johansson 

Kontaktperson: Ann Carlson, SoSu BK  

Inget att rapportera 

 

6.7. Räddning 

Sektoransvarig: Hans Stierna 

Kontaktperson: Ann Carlson, SoSu BK 

Inget att rapportera 

 

6.8. TÄS 

Sektoransvarig: Lotta Wiklander 

Kontaktperson: Anita Weinius, Lidingö BK 

Fråga från sektorsansvarig om milersättning från distriktet när en aspirant åker för att avlägga 

ett examinationsprov i ett annat distrikt. DTÄS föreslår att distriktet betalar ut milersättning 

från distriktets egen gräns till provplatsen.  

 

 



Styrelsen beslutar att ersätta 35 mil med 18,5 kr milen som kompensation. Som princip bör 

man ansöka om ersättning innan man har en kostnad.  

 

 

7. VU-rapport 

Det har inkommit en förfrågan, om distriktstyrelsen kan bidra till delar av sina kostnader i 

och med den centrala IPO domare utbildningen. 

Eftersom styrelsen tror att det kan gynna utvecklingen av tävlingsformen IPO i Stockholms 

distrikete, har VU beslutat att det skall utgå ersättning med 14kr milen mot uppvisade 

kvitton. 

 

8. Arbetsgrupper inom styrelsen 

Arbetsgruppen för att bygga broar konferensen: informerade om hur konferensen hade 

varit och tycker att vi borde ha ett uppföljningsmöte med alla klubbar i vår.  

9. Höstmöte 

Som tidigare inplanerat har vi en föreläsning om Nose work och efter förfrågan kommer den 

nya generalsekreteraren för SBK Catrin Fernholm kommer och presenterar sig på distriktets 

höstmöte. 

10. Inkommande och utgående handlingar 

Inga inkommande eller utgående handlingar 

11. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

12. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är den 2 december 

13. Mötets avslutande 

Mötet avslutades 20:00 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 



 
 
____________________________ 
Lennart Larsson 
Ordförande 

 
 
____________________________ 
Ann Carlson 
Sekreterare 

 


